

Presseinformation

Frankfurt, 04. September 2017

GEG-Team mit vier Neueinstellungen im September 2017 verstärkt

Die GEG German Estate Group AG, Frankfurt, verstärkt ihr Team im September 2017 mit vier Neueinstellungen.

Anne Zeller (34) verstärkt als Director Institutional Business das Team um Christian Bock, Head of Institutional Business. Die Sales & Marketing-Expertin (Dipl.-Kffr (FH), Master of Science) verfügt über eine langjährige Berufserfahrung im Bereich Business Development. Zudem ist Zeller zertifiziert auf den Gebieten Wirtschaftsmediation und Compliance. Vor ihrem Wechsel zur GEG war Anne Zeller bei Madison Real Estate tätig, wo sie seit 2012 als Senior Manager die deutsche Geschäftsführung im Business Development unterstützte und seit 2016 als Vice President arbeitete.

Hakan Schmitzer (42) übernimmt als Head of Projectmanagement Munich mit seinem Team das Baumanagement und die Revitalisierung unserer opportunistischen Investments in München (Pasing Center). Schmitzer verfügt über 15 Jahre Berufserfahrung in leitenden Positionen bei der MEAG MUNICH ERGO Assetmanagement sowie bei Drees & Sommer.

Thomas Ebeloe (32) beginnt als Senior Asset Manager. Der Immobilienökonom (IREBS) war seit Anfang 2010 zuerst für zwei Jahre im Office Leasing und danach im Asset Management bei Jones Lang LaSalle tätig.

Tiffany Diemer (27) übernimmt die Koordination der Marketing-Aktivitäten des Unternehmens. Sie hat Wirtschaftswissenschaften (Bachelor of Science) mit Schwerpunkt Marketing an der Goethe-Universität in Frankfurt studiert; in den vergangenen zwei Jahren übernahm sie Führungs- und Personalverantwortung bei Douglas im Rhein-Main-Gebiet, zuletzt als Filialleiterin.

Über die GEG German Estate Group AG

Die GEG German Estate Group AG mit Sitz in Frankfurt ist eine der führenden deutschen Investment- und Asset-Management Plattformen im gewerblichen Immobilienbereich. Der Anlagefokus und die Investitionspolitik konzentrieren sich auf drei Segmente: Institutional Business, Opportunistische Investments und Projektentwicklungen. Im Rahmen dieser klar definierten Strategie hat die GEG seit ihrer Gründung im Jahr 2015 die Chancen konsequent genutzt und ein umfangreiches, diversifiziertes Immobilienportfolio mit insgesamt EUR 1,7 Mrd. „Assets under Management“ aufgebaut. Dazu zählen neben herausragenden Landmark-Immobilien wie der IBC Campus und das Luxushotel Villa Kennedy in Frankfurt, der Sapporobogen in München sowie Projektentwicklungen wie das Stadtquartier MainTor und der Global Tower in Frankfurt, die Opera Offices in Hamburg sowie das Junge Quartier Obersendling in München. Der langjährige Track Record und die herausragende Reputation des Managements sowie ein hochqualifiziertes, erfahrenes Team bilden das Fundament für eine führende

Position im Markt. Die beiden Aktionäre der GEG German Estate Group AG sind die Deutsche Immobilien Chancen-Gruppe aus Frankfurt sowie das weltweit führende Investmenthaus KKR Kohlberg Kravis & Roberts, das in Anlageklassen wie Private Equity, Infrastruktur und auch Immobilien investiert. Der Vorsitzende des Vorstands der GEG ist Ulrich Höller.

Weitere Informationen über die GEG finden Sie unter www.geg.de

Pressekontakt:

Thomas Pfaff Kommunikation

Höchlstraße 2

81675 München

T: +49-89-99249650

M: +49-172-8312923

kontakt@pfaff-kommunikation.de

Press Release

Frankfurt, 4 September 2017

GEG team expanded with four new members in September 2017

GEG German Estate Group AG, Frankfurt, today announced the addition of four new members to its team in September 2017.

Anne Zeller (34) joins as Director Institutional Business, strengthening the team managed by Christian Bock, Head of Institutional Business. The sales & marketing expert, who holds a degree in business and a Master of Science, has many years of professional experience in business development. In addition, Zeller has certifications in the fields of business mediation and compliance. Before joining GEG, Anne Zeller worked for Madison Real Estate, where she assisted the German management team in business development as senior manager from 2012 and served as vice president from 2016.

Hakan Schmitzer (42) is the new Head of Project Management Munich and with his team will take charge of construction management and revitalizing our opportunistic investments in Munich (Pasing Center). Schmitzer has 15 years of experience in management positions at MEAG MUNICH ERGO Assetmanagement as well as at Drees & Sommer.

Thomas Ebeloe (32) is starting as Senior Asset Manager. The real estate economist (IREBS) joined Jones Lang LaSalle at the beginning of 2010, initially working in office leasing for two years before going into asset management.

Tiffany Diemer (27) will take over coordination of the company's marketing activities. She studied economics (Bachelor of Science) with a major in marketing at the Goethe University in Frankfurt; for the last two years she had responsibility for management and staff at Douglas in the Rhine-Main area, where her most recent position was as branch manager.

GEG German Estate Group AG, Frankfurt:

Based in Frankfurt am Main, GEG German Estate Group AG has positioned itself as one of Germany's leading investment and asset management platforms in the commercial real estate sector. Its investment focus and investment policy concentrate on three segments: institutional business, opportunistic investments, and property developments. Within the framework of this clearly defined strategy, GEG has consistently exploited its opportunities ever since it was founded in 2015, building up an extensive, diversified real estate portfolio with a total of EUR 1.7 billion in assets under management today. In addition to landmark properties like the IBC Campus office complex and the Villa Kennedy luxury hotel in Frankfurt, these include the Sapporobogen office building in Munich, property developments like the MainTor urban quarter and the Global Tower in Frankfurt, Opera Offices in Hamburg, and Junges Quartier Obersendling complex in Munich. A long-term track record and the outstanding reputation of the management along with an experienced team of highly qualified professionals serve as foundation for a

leading position in the market. The two shareholders of GEG German Estate Group AG are the Frankfurt-based Deutsche Immobilien Chancen group and KKR Kohlberg Kravis & Roberts, a globally leading investor with commitments in asset classes like private equity, infrastructure and real estate. Chairman of GEG's management board is Ulrich Höller.

For more details on GEG, please go to www.geg.de.

Press Contact:

Thomas Pfaff Kommunikation

Höchlstrasse 2

81675 Munich

T: +49 (0)89-99249650

M: +49 (0)172-8312923

kontakt@pfaff-kommunikation.de